

PLAYDOT OPENING & CLEANING HOURS

- Weekdays Opening Hours 14:00 – 18:30
- Weekends & Public Holiday Opening Hours 11:00 – 18:30
- Daily Cleaning Hours 13:00 – 14:00 and 16:00 – 16:30

Before entering this Kids Play Area (“Playdot”), you must read the entry requirements and regulations below thoroughly and comply with the same. By entering Playdot, you confirm that you have read, confirmed and agreed to the entry requirements and regulations below and accept any risks associated with the use of the Playdot and assume personal responsibility for any and all losses, damages or injuries to you and others arising therefrom.

PLAYDOT ENTRY REQUIREMENTS & REGULATIONS

1. Please comply with all instructions as issued from time to time by Hysan Marketing Services Limited (“Hysan”) and/or Property Manager of Lee Garden Two.
2. The play facilities of Playdot are designed for children **under 12 years old**. Children must be accompanied by an adult aged 18 years old or above.
3. For the safety of you and your children, you must comply with all signage, notices, and all directions and requests of our staff to avoid injury. Each child must be under the adult attendant’s constant and close supervision during his/her time at Playdot. All attendees enter and use Playdot at their own risk. Hysan and/or Playdot is not liable for any injury, loss or damage however caused in Playdot.
4. Adults should educate and restrict the accompanied children from performing aggressive or inappropriate behaviours including but not limited to running, turning somersaults, jumping off from the facilities, pushing, hitting others, throwing any objects, littering or violating any other rules and regulations.
5. If you or your accompanied children have any special medical conditions, please consult medical professions about the suitability in using any equipment or facility in Playdot before your admission. Please notify our staff immediately when you require any assistance.
6. For the safety and hygiene, all persons entering Playdot shall keep their shoes in designated cabinet. Adults must wear socks and children must wear anti-slip socks while enjoying the facilities.
7. Lockers are provided as a temporary storage in our area, please mind your own belongings at all times. Hysan and/or Playdot will not be held liable for any lost, stolen, or damaged personal property and belonging brought into our premises.
8. No sharp or dangerous objects are allowed in Playdot.
9. No outside drinks and food are allowed to be brought into Playdot except for milk, water, medicine, or other items with the prior approval of our staff.
10. No pets are allowed (except guide dogs) in the premises.
11. No smoking is allowed in the premises.
12. No photography, videotaping, recording of any kind, broadcast or transmission for commercial purposes is allowed in the premises.
13. All entry tickets are non-refundable and non-exchangeable.
14. Limited quota available per session while stocks last.
15. Hysan and/or Playdot may from time to time without prior notice and without refund or compensation, change the operating hours, close Playdot or any part of it temporarily, restrict the number of persons having entry access, and suspend or cancel any facility, due to the reasons of capacity, inclement weather, special events, or if we consider that the circumstances so require to ensure the safety, security or order.
16. Playdot will be closed if the Black Rainstorm Warning Signal or Tropical Cyclone Warning Signal No. 8 or above is in force 3 hours before Playdot opening hours.
17. Playdot programmes and workshops will be cancelled if any of the following signals is issued and still in force 3 hours before the activity is scheduled to begin: Tropical Cyclone Warning Signal No. 3 or above; Black Rainstorm Warning Signal; or Red Rainstorm Warning Signal.
18. Please keep the place clean and follow our regulations, Hysan and/or Playdot reserves the right to charge individuals for the cleaning fee or the cost of rectifying damage which has been caused by improper use of facilities.
19. In the event of any disputes, Hysan and/or Playdot reserves the right of final decision.
20. For assistance, please call our hotline at 2886 3900.
21. In case of any conflict or inconsistency between the English and the Chinese versions of these Requirements and Regulations, the English version shall prevail.

Playdot 開放及清潔時間

- 平日開放時間 14:00 – 18:30
- 週末及公眾假期開放時間 11:00 – 18:30
- 每日清潔時間 13:00 – 14:00 and 16:00 – 16:30

在進入本兒童遊樂場所“Playdot”前，請仔細閱讀並遵守以下入場要求及規則。進入 Playdot 後，即表示您已閱讀、確認並同意以下之入場要求及規則，並接受任何牽涉使用 Playdot 的風險及承擔您和其他人/ 同行人士因此而產生的任何或所有損失、損害及傷害。

Playdot 入場要求及規則

1. 請遵從由希慎市場推廣有限公司“希慎”或其物業管理人所作出的指示。
2. Playdot 玩樂設施為 **12 歲或以下**之兒童而設，並必須由年滿 18 歲的成人陪同使用。
3. 為確保您和同行兒童的安全及避免受傷，您必須遵守所有標誌牌、告示以及我們員工的所有指示及要求。陪同進場之成人應自行照顧同行之兒童，並承擔有關照顧同行兒童之全部責任。希慎或 Playdot 將不會就使用此場所造成的任何受傷、損失或損害承擔任何責任。
4. 為確保所有場內人士的安全，陪同進場之成人需指導及看管同行之兒童，切勿讓兒童在本場所內奔跑、打筋斗、從設施跳落地面、推撞、打架、欺凌、亂拋物品及垃圾、隨地便溺或違反本場其他守則。
5. 如您或同行之兒童有特別醫療需要或需特別照顧，請於進場前先諮詢專業醫護人員，確保適合使用場內之設施，如發現任何人有身體不適，請即通知場內職員。
6. 為確保衛生及安全，使用設施時請脫下鞋履並存放於指定鞋櫃內，成人需時刻穿上襪子，兒童則需穿上防滑襪。
7. 本場提供儲物箱作暫存服務，請小心看顧個人財物，如個人財物在本場所內遺失、被竊或有損毀，希慎或 Playdot 將不會承擔任何有關責任。
8. 禁止攜帶尖銳或危險物品進入。
9. 禁止攜帶任何外來食品及飲品進入本場，嬰兒飲用奶、水、藥物或其他已預先獲得本場職員批准的食品或飲料除外。
10. 禁止攜帶寵物（導盲犬除外）。
11. 禁止吸煙。
12. 禁止出於商業目的進行拍攝、錄像、任何種類的錄製、廣播或傳輸。
13. 所有入場門票一經換領，不得更改或退票。
14. 場所每節名額有限，額滿即止。
15. 希慎或 Playdot 可能會在無事先通知以及不作退款或補償的情況下，因場所容量限制、惡劣天氣、特殊事件，或在我們視為情況下，臨時更改營業時間、關閉 Playdot 或其任何部分、限制進入人數及暫停或取消任何設施，以確保場所安全有序。
16. 如在 Playdot 開放前 3 小時，天文台發出黑色暴雨警告信號、8 號或以上熱帶氣旋警告信號，Playdot 不會開放。
17. 如在 Playdot 所舉辦的活動及工作坊開始前 3 小時發出或仍然懸掛惡劣天氣預報，如紅色暴雨、黑色暴雨警告、3 號或以上颱風信號，Playdot 之活動及工作坊將會取消。
18. 任何人士應保持場地清潔衛生及小心使用設施，希慎或 Playdot 將保留向個人收取清潔費或其因不當使用而引致設施損壞之維修費用。
19. 如有任何爭議，希慎或 Playdot 將保留最終決定權。
20. 如需協助，請致電顧客服務熱線 2886 3900。
21. 如中英版本有任何差異，一概以英文版本為準。